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Ti pa, Daniel, hrani na skrivnem te besede in zapečati knjigo do časa 

konca. Mnogi bodo to preiskovali in spoznanje se pomnoži. 

Daniel 12:4 

 

 

 
In veli: Pojdi, Daniel, kajti besede bodo na skrivnem hranjene in 

zapečatene do časa konca. Mnogi se bodo čistili in belili in precejali, a 

brezbožni bodo brezbožno delali; nobeden brezbožni pa ne bo umel, ali 
razumni bodo umeli. 

Daniel 12:9-10 

 
 

*** 
 

 

Preden začnete brati to Učenje, 

Meditirajte nekaj trenutkov na naslednje vprašanje: 
 

 
 

Kje boste preživeli svojo Večnost? 
 

V Nebesa? 

 
Ali 

 
V Peklu? 

 

 
Pekel je Resničen in Večen je. 

Premisli Malo! 

 

 
 

 

 

 

 

Uživajte v branju! Naj vas Bog blagoslovi! 
  



 
 

 

 

 

Opozorila 
 

 

Ta Knjiga je brezplačna in nikakor ne more biti vir trgovanja. 
 

To Knjigo lahko kopirate za svoje pridiganje ali da jo distribuirate ali 

tudi za Evangelizacijo v Socialnih Omrežjih, pod pogojem, da njena 
vsebina ni kakor koli spremenjena ali spremenjena, in da je spletna 

stran mcreveil.org navedena kot vir. 
 

Gorje vam, satanovi zastopniki, ki ste pohlepni in ki boste poskušali te 

nauke in pričevanja tržiti!  

 
Gorje vam, satanovi sinovi, ki radi objavljate te nauke in pričevanja na 

Družbenih Omrežjih, pri tem pa skrivate naslov Spletne Strani 

www.mcreveil.org ali ponarejate njihovo vsebino!  
 

Vedite, da se lahko izognete človeškemu sodnemu sistemu, zagotovo pa 
se ne boste izognili Božji sodbi. 
 

Kače, gadja zalega! kako boste ubežali sodbi pekla? Matevž 23:33. 
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CEPIVA COVID-19: 

OROŽJE ZA MNOŽIČNO UNIČEVANJE 

 

Dragi bratje in prijatelji, radi bi vam na voljo ta članek dr. Vernona Colemana, 

ki svetu pravi, da so cepiva Covid-19 orožje za množično uničevanje, ki bi lahko 

končalo človeško raso. Apokalipsa, ki jo napoveduje Sveto pismo, bo kmalu 
izpolnjena, vsi tisti, ki so kljub številnim opozorilom še naprej trmasti, bodo 

zagotovo plačali ceno. V tem času, Bog nadaljuje, prek Mož Božji in mnogih 

znanstvenikov, opozarjati človeštvo pred neizogibno uničenje tega sveta, ki bo 

v velikosti nikoli videl od nastanka sveta. Na to temo smo že objavili več zelo 
poučnih člankov. Našli jih boste na spletni strani mcreveil.org strani. Vabimo 

vas, da jih preberete. 
 

Cepiva Covid-19 so orožje za množično uničevanje 

In lahko zbrišem človeško raso. 
 

Če že nekaj časa berete moje članke, boste vedeli, da nikoli ne pretiravam. Prav 
tako boste vedeli, da so bile zadnje leto moje napovedi, ocene in razlage 

popolnoma točne. Bolj kot kdajkoli prej potrebujem tvojo pomoč. Če ne bomo 

sodelovali, smo pogubljeni. Potrebujem vašo pomoč, ker moramo s tem člankom 
doseči milijone. In z velikimi platformami in osrednjimi mediji, ki so mi 

prepovedali, ne morem doseči teh milijonov brez tebe. 
 

Verjamem, da je to najpomembnejši članek, ki ga boste kdaj prebrali. Deliti ga 

moraš. V naslednjih dneh ni treba narediti ničesar, vendar ta članek pošljite 

vsem, ki jih poznate ali ne veste, kdo ima e-poštni naslov. In ga pošljite vsakemu 
novinarju, katerega e-poštni naslov najdete. 
 

Se spomnite tistega videa, kjer sta sedela Bill in Melinda Gates in s posmehljivim 

nasmehom razlagala, da bo naslednja pandemija spodbudila ljudi k reakciji? 
Mislim, da vem, kaj se bo zgodilo. Vsi vemo, da so zlobna elita, nosilci programa 
Agenda 21 in Great Reset, ves čas nameravali ubiti med 90 % in 95 % 

svetovnega prebivalstva. Žal se bojim, da je verjetno prepozno rešiti veliko 

tistih, ki so imeli cepivo. Milijoni so obsojeni na propad in bojim se, da bodo 
mnogi umrli, ko bodo naslednjič prišli v stik s koronavirusom. 
 

Toda nekaj je šlo resno narobe z načrti elite. In rezultat tega je, da smo zdaj 
tisti, ki nismo imeli cepiva, prav tako v resni nevarnosti. Moramo ohraniti naš 

imunski sistem v popolni formi z jedo zdravo in jemanje vitamina D dopolnila. 

Morda se bomo morali izogibati tistim, ki so imeli cepivo. Mislim, da so zdaj zelo 
nevarna za preživetje človeške vrste. 
 

Kolikor se spomnim, sem večkrat opozarjal na nevarnosti cepiv s kodiv-19. Vem, 

da jih v resnici ne bi smeli imenovati cepiva (čeprav je bila ena od uradnih 

definicij spremenjena, da bi jih prilagodili), toda če jih imenujem genska 

terapija, potem ljudje, ki jih poskušamo doseči in ki so jim povedali, da so to 

cepiva, ne bodo vedeli, o čem govorim. 
 

Pred skoraj natanko enim letom sem opozoril, da je bil razlog, da se tveganje za 

koronavirus pretirava, delno tudi za dostavitev obveznega programa cepljenja. 

Lažna pandemija covid-19 je bila delno ustvarjena, da bi našla izgovor za cepiva 
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- namesto da bi se cepivo ustvarilo kot rešitev domnevne grožnje, ki jo 

predstavlja covid-19. 
 

Že mesece opozarjam, da so eksperimentalna cepiva nevarna in proizvajajo 

številne potencialno smrtonosne stranske učinke. Zvezdniki in mnogi zdravniki 

se motijo pri zagotavljanju zagotovila. Prav sem imel, ko sem predlagal, da bi 

cepiva lahko ubila več ljudi kot covid-19. Zdaj pa se zdi, da so cepiva morda 
odgovorna za smrt več sto milijonov ljudi, ki niso bili cepljeni. 
 

Moje dolgoročno preučitev je bilo vedno, da je bila goljufija covid-19 načrtovana 

z namenom: ubiti čim več starejših in šibkih ter uvesti obvezna cepljenja. To 

sem rekel v prvem videu sredi marca 2020. Seveda je bil tudi načrt, da se uniči 

in nato ponovno izumi gospodarstvo, da bi se zadovoljile zahteve agende 21 in 
velike ponastavitve. 
 

Nekaj dni po tem, ko se je video prvič pojavil, so me besno napadli na internetu. 

Moj vnos na Wikipediji se je dramatično spremenil. Podrobnosti o vseh mojih 

knjigah, TV serijah in stolpcih so bile odstranjene. Opisali so me kot 

diskreditivnega teoretika zarote. Naredil sem video, ki pojasnjuje, kako je bil 
vnos v Wikipediji spremenjen demonizirati in diskreditiranje. Podobno je bilo tudi 

z mnogimi drugimi, ki so dvomili v uradno stališče glede kovida-19. Seveda sta 
se jim pridružila tudi BBC in nacionalni tisk, ki s širjenjem nesprejemljivih resnic 

napadata tiste, ki si drznejo dvomiti v uradno linijo. Zdaj pa se bojim, da nas 
genocidni norci, jezdeci apokalipse, ki so načrtovali to prevaro, vodijo v 

Armagedon. 
 

Dolgo sem verjel, da so arhitekti te goljufije pričakovali, da bodo milijoni ljudi 

umrli. Zdaj pa verjamem, da so zlobni možgani, ki so ustvarili to prevaro, močno 
podcenili nevarnost poskusnih cepiv, ki so jih tako zavzeto promovirali. Milijoni 
ljudi, ki so prejeli eno od cepiv covid-19, lahko zaradi tega cepljenja umrejo. 

Kako in zakaj, bom pojasnil v naslednjem trenutku. 
 

Goljufije so se seveda začele z divjimi napovedmi Fergusona iz Imperial 

Collegea. Ferguson je matematični modelar z grozno preteklostjo. Ljudje, ki so 

načrtovali goljufijo, so vedeli, da so Fergusonove napovedi nesmiselne. Morali 

so vedeti, da so bila vsa Fergusonova pretekla dejanja strašno napačna. Toda 
njegove napovedi so bile kljub temu uporabljene kot izgovor za zaklepanje 

(obveznost ostati doma), socialno distanciranje, maske ter zaprtje šol in 

bolnišničnih storitev. Vse to je bila popolna norost. Logično bi bilo, da bi 
posameznike, ki so se okužili, izolirali - tako kot se ljudem z gripo priporoča, da 

ostanejo doma - in zaščitili najranljivejše ljudi, predvsem starejše z boleznimi 

srca ali prsnega koša. Toda politiki in svetovalci so vse naredili narobe. Tisti, ki 

so se spraševali, kaj se dogaja, so bili demonizirani in utišani. 
 

Dejstvo je, da se imunski sistem zdravih ljudi krepi zaradi stikov z drugimi. 

Zdravi otroci in mladi odrasli imajo zelo močan imunski sistem. V resnici so le 

starejši ljudje tisti, ki jih novi virusi lahko najbolj ogrozijo. Kljub temu so nas 

svetovni politiki in njihovi svetovalci namenoma vodili v program množičnega 
cepljenja. 
 

Javnost je bila sprva prepričevana, da si lahko le z obsežnim programom 

cepljenja povrne nekaj izgubljenih svoboščin. To je bil vedno nevaren nesmisel. 
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Vendar pa eksperimentalna cepiva, ki so bila tako hitro odobrena, nikoli ne bodo 

naredila tistega, kar so ljudem govorili, da bodo naredila. Niso bila zasnovana 

za preprečevanje okužbe ali prenosa. Cepiva ne preprečujejo, da bi ljudje 
zboleli za kovidom-19, in ne preprečujejo, da bi ga prenesli naprej, če 

ga dobijo. Cepiva le pomagajo omejiti resnost simptomov pri nekaterih osebah, 

ki so bile cepljene. Večina ljudi seveda ne verjame v to. Velika večina ljudi, ki so 

bili cepljeni, verjame, da so bili zaščiteni pred okužbo. To je bila še ena prevara. 
 

Poleg precej pomembnega dejstva, da cepiva ne počnejo tega, kar ljudje mislijo, 

da počnejo, obstajajo tri velike težave s cepivi: 
 

1- Prvi problem je seveda ta, da so se ta eksperimentalna cepiva že izkazala 

za obupno nevarna - zaradi njih je umrlo že veliko ljudi, pri mnogih pa so se 

pojavili resni neželeni učinki. Kako velik je ta poseben problem, je mogoče 
oceniti na podlagi dejstva, da celo oblasti priznavajo, da bo verjetno prijavljena 

le 1 od 100 smrtnih primerov in resnih poškodb, povezanih s cepivi. Nemogoče 

je oceniti, koliko jih bo umrlo zaradi alergijskih težav, težav s srcem, kapi, 

nevroloških težav ali koliko jih bo oslepelo ali ohromelo. Na moji spletni strani je 
seznam ljudi, za katere je znano, da jih je cepivo poškodovalo ali ubilo, in ta 

seznam je grozljiv. Število smrtnih žrtev je grozljivo, vendar večina oblasti 

vztraja, da gre za naključja. 
 

Če je nekdo umrl v 60 ali 28 dneh po pozitivnem testu na kovid-19 - tudi 
če je bil rezultat testa napačen -, so ga samodejno obravnavali kot 
umrlega zaradi kovida-19, da bi povečali številke. Kadar pa zdravi mladi 

ljudje umrejo v nekaj urah po cepljenju, se smrtne primere zavrne kot 

naključje. Koliko tragičnih naključij je bilo. 
 

2- Druga težava je težava imunskega sistema, znana kot patogeni priming ali 
citokinska nevihta. Imunski sistem osebe, ki je bila cepljena, se bo pripravil na 

zelo dramatičen odziv, če bo ta oseba v prihodnosti prišla v stik z virusom. 
Posledica je lahko katastrofalna in tega se bojim, da se bo zgodilo jeseni in 

naslednjo zimo. Ljudje, ki so se cepili, bodo v resnih težavah, ko bodo 

naslednjič prišli v stik s koronavirusom. Njihov imunski sistem se bo 

pretirano odzval in takrat bo verjetno prišlo do številnih smrtnih primerov. 
 

Pacienti niso bili uradno opozorjeni na to težavo, čeprav so bili dokazi objavljeni 
v reviji International Journal of Clinical Practice za oktober 2020. Članek ima 

naslov "Razkritje informiranega soglasja udeležencem v preskušanju cepiv o 

tveganju, da bi cepivo covid-19 poslabšalo klinično bolezen." Vendar 
informiranega soglasja za bolnike ni bilo in domnevam, da večina zdravnikov 

ostaja nepoznavalcev tveganj. 
 

Še posebej verjetno je, da bodo umrli starejši in ljudje s slabim imunskim 

sistemom. In kaj vam bo omogočilo slabši imunski sistem? Trije očitni vzroki so 

nošenje maske, izoliranost od drugih ljudi in premalo sonca. Tudi pitje prevelikih 
količin alkohola in kajenje tobaka v hišnem priporu ne pomagata. Do dodatnih 

smrti bo verjetno prišlo jeseni, ko so cepljeni posamezniki najverjetneje najbolj 

izpostavljeni virusu. Koronavirus se najhitreje širi jeseni in pozimi. 
 

Zaradi epidemije bolezni in smrti, ki se bo pojavila, bodo vlade začele spodbujati 

naslednji krog cepljenja. Seveda bo veliko govora o mutacijah, nova, na hitro 
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pripravljena cepiva pa bodo izdelovali in močno promovirali zvezdniki, ki o 

medicini ali cepivih nimajo pojma. Zdravniki, ki se zavedajo nevarnosti in 

dvomijo o cepivih, bodo kot običajno utišani. 
 

Presenetljivo je, da so se ljudje, ki stojijo za to goljufijo, zavedali, da se bo to 

zgodilo. To je bil del njihovega zlobnega načrta. Vedeli so, da se bo jeseni in 

naslednjo zimo število smrtnih primerov povečalo. Vedno so načrtovali, da bodo 
za smrti krivili novo različico kovida-19 - eno od več tisoč mutacij, ki se bodo 

pojavile do jeseni. Že dolgo sumim, da bodo sčasoma začeli spodbujati cepljenje 

vsakih nekaj mesecev - ali celo pogosteje; vsak mesec ali celo tako. Moja 
prvotna uporaba besede "hoax" je bila namenjena kritiki odziva na gripi podobno 

virusno okužbo. Odziv je bil zelo pretiran. 
 

Domnevam, da sta se Bill in Melinda Gates nasmihala prav temu, ko sta 

namigovala, da prve pandemije morda ne bomo jemali resno, a da bomo 
naslednjo pandemijo obravnavali veliko resneje. In verjamem, da so oni in vsi 

drugi, ki so sodelovali v tej goljufiji, domnevali, da bodo popolnoma varni, ker 

dejansko ne bodo imeli cepiv. Domnevam, da je veliko elite in pomembnejših 

zvezdnikov namesto enega od poskusnih cepiv dobilo placebo. Nikoli niso 
bili v nevarnosti, da bi jih cepivo ubilo, da bi jih hudo poškodovalo ali da bi se 
pri njih razvil patogeni priming - in da bi bili potem neverjetno ranljivi, ko bi 
naslednjič prišli v stik z virusno okužbo. 
 

3 - Mislim, da je elita mislila, da je varna. Mislim, da so pripravili načrt, ki bi 

povzročil na milijone smrtnih žrtev, vendar jim ne bi škodil. Vendar menim, da 

so naredili veliko, ključno napako. In to nas pripelje do tretje težave - težave, 

za katero mislim, da je niso pričakovali. Dr. Geert Vanden Bossche, zelo ugleden 
strokovnjak za cepiva, je pravkar opisal to težavo. Sprva sem bil skeptičen glede 

njegovih besed, saj je doktor Bossche prej sodeloval z GAVI in Fundacijo Gates. 
Je zadnja oseba na svetu, za katero bi lahko rekli, da nasprotuje cepljenju. 
 

Dr. Bossche je poudaril, da so cepiva, ki se trenutno uporabljajo, napačno orožje 
v boju proti tej virusni okužbi. S cepljenjem milijonov ljudi namreč virus 

naučimo, kako mutirati, da postane močnejši in bolj smrtonosen. Poskusi, da bi 

razvili nova cepiva za nove mutacije, stvari le še poslabšajo, saj znanstveniki ne 
morejo prehiteti mutiranih virusov. In ljudje, ki so bili cepljeni, zdaj delijo 

mutirane viruse s svojo okolico. Mutacije postajajo vse močnejše in 

smrtonosnejše. Konec ukrepov za zadrževanje (obveznost bivanja doma) bo 
popolnoma sinhroniziran, da se bodo nove mutacije virusa covid-19 široko 

razširile. 
 

S tem je povezana še ena težava. Običajno so v našem telesu bele krvničke, ki 

nam pomagajo premagovati okužbe. Celice, imenovane NK - NK pomeni naravni 

ubijalci -, pomagajo uničevati napadalne slabe celice. Ko celice NK opravijo svoje 

delo, se pojavijo protitelesa, ki počistijo z nesnago. 
 

Dr. Bossche pojasnjuje, da cepiva covid-19 sprožijo tvorbo zelo specifičnih 

protiteles, ki tekmujejo z naravno obrambo posameznikov, ki so se cepili. 
Naravni obrambni sistemi cepljenih oseb so zatrti, saj specifična protitelesa, ki 

so nastala s cepivom, prevzamejo oblast. In ta specifična protitelesa, ki jih 

proizvajajo cepiva, so trajna. V telesih cepljenih so za vedno. 
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Posledica tega je, da je naravni imunski sistem desetin ali stotin milijonov ljudi, 

ki se cepijo s cepivi, dejansko uničen. Njihov imunski sistem se ne bo mogel 

boriti z nobeno mutirano različico virusa, ki se razvije v njihovem telesu. In ti 
mutirani virusi se lahko razširijo v skupnost. Menim, da se zato na območjih, 

kjer je cepivo prejelo veliko ljudi, pojavljajo nove različice virusov. Bistvo je, da 

bo cepljenje s cepivi dalo virusu priložnost, da postane neskončno nevarnejši. 

Vsak cepljeni posameznik lahko postane množični morilec, saj njegova 

telesa postanejo laboratoriji za izdelavo smrtonosnih virusov. Še huje, 

nekateri cepljeni posamezniki lahko postanejo asimptomatski prenašalci in tako 
širijo smrtonosne viruse okoli sebe. 
 

Ljudje, ki so se cepili, se na mutacije ne bodo mogli odzvati, saj je njihov imunski 

sistem prevzel umetni obrambni sistem, ki so ga dobili s cepivom in je namenjen 

boju proti prvotni obliki virusa covid-19. Cepljeni posamezniki bodo zelo 

ogroženi, ko se bodo začele širiti nove mutacije. Njihova telesa so trajno in 

izključno prilagojena za obrambo pred obliko virusa, ki hitro zastara. Dajanje 

novih cepiv ne bo pomagalo, ker mutirani virus ne bo ranljiv. Znanstveniki, ki 

izdelujejo cepiva, ne bodo mogli prehiteti mutirajočega virusa. To bi bilo treba 
predvideti. Zato cepiva proti gripi pogosto ne delujejo. 
 

Politiki in njihovi svetovalci bodo lagali in krivili tiste, ki niso imeli 
cepiva, za razvoj novih mutacij in za porast števila smrti, ki se bo zgodil. 

Toda če ima doktor Bossche prav, in verjamem, da ima, potem bodo prav 
cepljeni posamezniki tisti, ki bodo ogrozili človeštvo. Predstavljali bodo 
veliko grožnjo vsem, ki so bili cepljeni. Vendar bodo velika grožnja tudi 

necepljenim, saj so virusi, ki jih širijo, nevarnejši od prvotnih. 
 

Smo na zelo nevarnem območju. Če zdaj ne bomo ustavili tega programa 

cepljenja, lahko brez pretiravanja rečemo, da je ogrožena prihodnost človeštva. 
Ali so na to mislili tisti, ki so nam poskušali prodati veliki ponovni zagon? Ne 

vem. Morda je bil njihov cilj ves čas, da nas vse pobijejo. Ali pa je morda njihova 
zlobna zarota ušla izpod nadzora. 
 

V Združenem kraljestvu so se mi Ferguson, Hancock, Whitty in Vallance vedno 

zdeli povsem napačni ljudje za vodenje nacionalnega odziva. V ZDA menim, da 

je bil doktor Fauci napačna oseba. Ves čas sem se bal, da so bili izbrani, ker so 
napačni ljudje. Vse, kar so storili, je bilo napačno za nas, a pravilno za njih in 

zlobno kriminalno kabalo, ki spodbuja Agendo 21 in veliko ponastavitev. 
Vztrajanje pri zatiranju svobodne razprave nas je pripeljalo neposredno v to 

brezno. Nikomur od teh ljudi ne bi smeli dovoliti takšnega nadzora nad našimi 

življenji, vendar so mainstream mediji in internetni velikani z zatiranjem vseh 
nasprotovanj vprašanjem na način, ki ga še ni bilo, in z zatiranjem dejstev stvari 

neskončno poslabšali. Ali mislijo, da bodo varni? 
 

Obstaja resnična nevarnost, da bodo namesto da bi pobili 90-95 % ljudi, kot je 

sprva nameravala zlobna elita, pobili vse po pomoti; lahko uničijo človeštvo. 

Imamo zelo malo časa, da se rešimo. Okrepiti moramo svoj imunski sistem in, 

ironično, možno je, da se bomo morali izogibati ljudem, ki so bili cepljeni. V 

naslednjem tednu bom napisal članek o tem, kako lahko okrepite svoj imunski 
sistem. 
 

Ali zdaj razumete, zakaj je to najpomembnejši članek, ki sem ga napisal o 

covidu-19, in najpomembnejši, kar ste jih kdaj videli? Ne morem doseči 
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osrednjih medijev, ki preprosto potlačujejo resnico in zavračajo kakršno koli 

razpravo ali razpravo. YouTube na primer ne sprejme videoposnetkov, ki 

postavljajo pod vprašaj vse, kar spodbuja zlobni establišment. 
 

Zato ta članek pošljite zdravnikom in novinarjem, prijateljem in sorodnikom. 

Delite, delite, delite. Morda bomo ljudi na oblasti prepričali, da niso imuni na 

katastrofo, ki je pred nami. Delitev lahko preprosto opravite na spletni strani 

www.vernoncoleman.org. Upam, da se doktor Bossche moti. Upam, da se 

motim. Toda vse v tem članku je treba raziskati. In če se ti strahovi ne bodo 

objavili in raziskali, potem bomo povsem zagotovo vedeli, da je načrt ubijanje 

čim večjega števila od nas. Drugega zaključka ni mogoče potegniti. (Konec 

članka) 
 

Zaključek 
 

Dragi prijatelji, ne padajte več v pasti teh predstavnikov pekla, ki vas silijo, da 

vzamete to cepivo - strup, katerega uničujoči učinki bi bili nepopravljivi, kot smo 
pravkar prebrali. Vi, kristjani in drugi verniki, pa bežite pred vsemi temi 

demonskimi pastirji, ki vas zapeljujejo in silijo k temu strupu pod pretvezo, da 

boste z vero lahko izničili njegov učinek. Vedi, da se zaradi teh kač v njihovem 
ponosu počutiš, kot da imaš več vere kot vsi ostali. Ali mislite, da imajo ti 
satanovi zastopniki več vere kot Jezus Kristus, Božji Sin? 
 

Da bi vas zapeljali, citirajo odlomek iz Markovega evangelija 16;18, ki pravi: 

"Kače bodo prijemali, in če izpijo kaj strupenega, ne bo jim škodovalo..." 

Toda ti demoni se odločijo, da vam ne bodo povedali, da Jezus Kristus, Sin živega 

Boga, čeprav je bil poln vere, ni hotel pokazati svoje vere, da bi naredil vtis na 
satana. To beremo v Evangeliju po Sv. Lukež 4:9-12 "9In pelje ga v Jeruzalem 

in ga postavi na vrh templja in mu reče: Če si Sin Božji, spusti se odtod doli, 
10kajti pisano je: Angelom svojim bo zapovedal zate, naj te varujejo, 11in na 
rokah te bodo nosili, da se kje z nogo ne udariš ob kamen. 12In odgovori in mu 

reče Jezus: Rečeno je: Ne izkušaj Gospoda, Boga svojega." 
 

Vedite, da so vsi ti tako imenovani pastorji, ki vam hvalijo koristi tega 

satanskega cepiva, demoni. Njihovo poslanstvo je, da vas vodijo v pekel. Če jim 

boste sledili, boste z njimi večno goreli v peklu. Kdor ima ušesa, naj sliši! 
 

Milost z vsemi, ki ljubijo Gospoda našega  

Jezusa Kristusa v neminljivosti! 
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Vabilo 
 

 

Dragi bratje in sestre, 
 

Če ste pobegnili od lažnih cerkva in želite vedeti, kaj naj storite, sta vam 

na voljo dve možnosti: 
 

1- Glejte, če so okoli vas še nekateri božji otroci, ki se bojijo Boga in 

želijo živeti v skladu z Zvočnim Naukom. Če jih najdete, se jim lahko 

pridružite. 
 

2- Če ga ne najdete in se nam želite pridružiti, so vam naša vrata odprta. 

Edino, kar vas bomo prosili, je, da najprej preberete vse nauke, ki nam 
jih je dal Gospod in so na naši spletni strani www.mcreveil.org, da se 
prepričate, da so v skladu z Biblijo. Če se vam zdijo svetopisemski in ste 

se pripravljeni podrediti Jezusu Kristusu ter živeti po zahtevah njegove 

besede, vas bomo sprejeli. 

 

Milost Gospoda Jezusa z vami! 
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